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Bestyrelsesmøde Torsdag d. 26. april. 2012 kl. 19:30 

Hos Henrik Lyfaparken, 2760 Måløv  
 

 

Deltagere Afbud 

Karsten Dueholm(KD)  

Ole Kveiborg (OK)  

Henrik Wilson (HW)  

Mia Knudsen (MK)  

Ege Christiansen (EC)  

Preben Svendsen (PS)  

Brian Markussen (BM) Afbud 

Referent  

Mia Knudsen  

 

 

          Dagsorden        Referat 
 

1 Godkendelse af sidste mødes referat Karsten kontakter kommunen for at høre om 

de vil skrive i nyhedsbrevet for området at 

hunden SKAL føres i snor.  

Mia undersøger om der kan laves ”hund i 

snor” klistermærker som kan monteres på de 

grønne standere. 

2 Nyt fra formanden (KD) Der er ikke sket meget siden sidste 

bestyrelsesmøde.  

Bestyrelsens holdning er, at vi ikke som 

bestyrelse vil høres af kommunen i fremtidige 

tilfælde af ansøgninger om installation af 

solcelle/solfanger anlæg. 

3 Økonomi (HW) 

 Godkendelse af Regnskab 2011 

Regnskabet for 2011 forlagt for bestyrelsen.  

Ingen yderligere kommentarer til regnskabet. 

4 Antenneanlæg (KD) 

 

Der er udfordringer omkring opkrævninger fra 

FDA. Der er kommet ny kontakt person hos 

FDA. Ifølge ham er der en stor mængde 

medlemmer der ikke har betalt for antenne i 

meget lang tid. Der er sendt rykkere til disse 

medlemmer og rykkerprocedure samt 

konsekvenser af restancer kører nu. 

5 Grønne områder (PS) 

 Status overdragelse 

Der er modtaget tilbud.  

Der bliver ikke drænet på legepladsen. STV 

sørger for at der bliver lagt mere sand på 

omkring rutchebanen. Mia undersøger hvad 

Henka delen af legepladsen er imprægneret 

med. 

Ole sørger for at lave et udkast til nyhedsbrev 

til omdeling!!! Hunde, legeplads, hjemmeside 

etc 

6 Veje og stier (EC) 

 Status omkring klager 

 Status overdragelse 

Ege har udarbejdet oplæg til 

afleveringsforretning med BK. 

Karsten svarer de medlemmer der har klaget 

over defekter på vejene. 

 

Der tilføjes kommentar om rimeligheden af, at 

vi som udgangspunkt skal have private 

fællesveje, idet man i den øvrige del har 
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frafaldet planerne om at gøre vejene private. 

Ege reviderer udkastet ift kommentarer fra 

bestyrelsen. Det reviderede slutresultat 

sendes til bestyrelsen. 

 

7 Legeplads (MK) 

 Status årligt eftersyn 

Årligt eftersyn er rekvireret, og der er indgået 

aftale om årlige eftersyn fremadrettet. Der er 

afholdt møde med Kompan om fremtidige 

planer for legemuligheder på området. Oplæg 

fremlægges, når dette er fremsendt fra 

Kompan på mail. 

Der er set på udvidelse af den nuværende 

legeplads med 2-3 legeredskaber, samt 

etablering af en legeplads til de lidt ældre 

børn. 

Derudover er der set på 2-3 redskaber til 

motionisterne i området. 

Der laves oplæg til generalforsamling om 

langsigtet plan for området. 

8 Vejbelysning (EC) Lampe på Vaseholmen skiftes 

9 Hjemmeside (OK) Fungerer. Mangler email data fra det gamle 

web hotel. Fjerner reklamer fra siden. Der 

laves fane til mødereferater 

10 Containerplads (OK) Der tages igen kontakt til Lars Gjørdt fra Nord 

for at få en afklaring. Der har ikke været  

nogen form for kommunikation mellem syd og 

nord i den seneste periode. 

11 GFSN (OK) Se ovenstående 

12 Eventuelt Ege tager det med i brevet til kommunen 

vedrørende de små græsarealer der bliver 

brugt som transportvej mellem vængerne, 

hvor der bliver ekstremt mudret. 

Hvis kommunen ikke godkender, skal vi kigge 

på det til fremtidigt budget 

13 Næste møde 7/6 kl. 19.30 hos Mia 

   

   

   

   

   

   

   

 


